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Geacht College, 

 

Op maandag 9 december 2019 stond in de Volkskrant een artikel over Arnhem en Nijmegen. 

In dat artikel wordt gefilosofeerd over het samenvoegen van Nijmegen en Arnhem. Alhoewel 

wethouders van beide gemeenten alsmede van Overbetuwe benadrukken dat dan 

samengaan geen sprake is en dat daarover niet wordt nagedacht, leidt het krantenartikel tot 

vragen:  

 

1 Sinds wanneer speelt de discussie benoemd in het artikel? 

 

2 Is de recent gestarte discussie over versterking van de regionale samenwerking een 

voorbode van hetgeen wordt benoemd als een reële optie voor deze regio? 

 

3 In de discussie over toekomstige regionale samenwerking wordt gesproken over een 

metropool en gaan gedachten om die benaming in de naam van het samenwerkingsverband 

op te nemen. Kan daarin een verwijzing gezien worden naar een toekomstige samenvoeging 

van Arnhem, Nijmegen en Overbetuwe? 

 

4 Welke mogelijkheden heeft Overbetuwe om zich te verzetten tegen een samenvoeging met 

één dan wel beide van onze grote buren? 

 

5 Heeft het College gesproken met de Colleges van Nijmegen en Arnhem over dit onderwerp 

en wat was de officiële reactie van de beide gemeenten? 

 

6 Is met de gemeente Lingewaard gesproken over bedreigingen, zoals blijkende uit 

voorgaande vragen, die op de beide gemeenten kunnen afkomen? Zo ja, hoe kunnen die 

bedreigingen het hoofd worden geboden? 

 

Ik verzoek u deze vragen op een zo korte mogelijk termijn te beantwoorden, het liefst ruim 

voor de derde bijeenkomst over de versterking van de regionale samenwerking. 

 

Richard Beune 

CDA 

 

 


